
 

 

1. sestanek delovne skupine vrtca Medo  

dne 27. 9. 2022  

v učilnici za N6 OŠ Janka Kersnika na Brdu pri Lukovici 

 

Seja se je pričela po uvodnem skupnem delu Sveta staršev OŠ Janka Kersnika. 

Prisotni: lista prisotnih 

Prisotni so se zbrali za obravnavo dveh točk dnevnega reda sveta staršev: 

1. Pregled in mnenje o poročilu o delu vrtca za leto 2021-2022 

2. Pregled osnutka Letnega delovnega načrta vrtca za šolsko leto 2022-2023 

3. Razno 

Sejo je vodila vodja VVE Medo ga. Barbara Knap.  

 

K1: Ga. Barbara Knap je predstavila poročilo o delu vrtca za leto 2021-2022, ki ga je pripravila 

prejšnja vodja VVE ga. Ksenija Malkovič in so ga prisotni prejeli pred sejo po e-pošti.  

Prisotni niso imeli pripomb. 

K2: Ga. Barbara Knap je predstavila letni načrt VVE Medo za leto 2022-2023, ki so ga prisotni prejeli 

pred sejo po e-pošti. Predstavila se je organizacija dela, saj se v tem šolskem letu povečuje število 

oddelkov. Rdeča nit šolskega leta bo Prijatelji narave. Dejavnosti bodo vezane na gozd, spoznavanje 

žive kot nežive narave. Tabor bo potekal v začetku junija v Gozdu Martuljek. Vsem otrokom bo v 

vrtcu ponovno omogočen gledališki abonma, izvajalec Mini teater. Vrtec praznuje letos 20. obletnico, 

ki jo bo obeležil 26. 10. 2022, ob 17.30, v Kulturnem domu Janka Kersnika Lukovica. Za otroke in 

starše bo v spomladanskem obdobju organizirana Medvedkova olimpijada, ki bo še vedno v 

znamenju praznovanja 20. obletnice vrtca. Obisk babic in dedkov bo predstavljeno na spomladansko 

obdobje, da se bomo lahko družili tudi na prostem. Predstavljena so bila sredstva sklada in način 

zbiranja.  

Prisotni niso imeli pripomb. 

K3: Med prisotnimi predstavniki sta bila izbrana vodja delovne skupine staršev za VVE Medo in 

predstavnik za sklad. Za vodjo delovne skupine je bila soglasno potrjena ga. Mojca Šavorn. Za 

predstavnico sklada s strani VVE Medo je bila potrjena ga. Urška Vrankar Dežman.  

Pogovarjali smo se o pošiljanju slik otrok v času bivanja v vrtcu in še enkrat je bilo povedano, da se 

slike otrok zaradi varnosti ne pošilja staršem.  

Za odjavljanje odsotnosti otrok smo v letošnjem šolskem letu začeli uporabljati aplikacija WEB Vrtec. 

Starši so izrazili zadovoljstvo, saj odsotnost javijo le na enem mestu in zelo hitro. Še enkrat so bili 

opozorjeni, da z mesecem oktobrom strokovne delavke ne bodo mogle več odjavljati otrok, ampak 

bodo zato morali poskrbeti starši sami. Za vse težave se obrnejo direktno podjetje Vasco, ki upravlja 

aplikacijo WEB Vrtec.  

G. Jalšovca je zanimalo kako se vrtec ogreva. Povedano je bilo, da na plin in da vse skrbi kako bo 

z dobavo plina v času kurilne sezone.  

 

Zapisala: 

Barbara Knap 


